
 
Beste griffie,  
 
Ik zou graag namens de leden Kröger, Van Brenk en Lacin een rondvraagpunt aanmelden. Zij zouden 
graag dhr. Kuijken uitnodigen om zijn rapport over de granulietkwestie toe te lichten.  
 
Alvast bedankt!  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Elisabeth Hengeveld 
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